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> Sadik AYDIN 2'de

VAKFIKEBÝR'DE BAYRAMLAÞMA TÖRENÝ DÜZENLENDÝ 
Vakfıkebir İlçemizde Kurban Bayramı dolayısıyla Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Uygulama Otelinde bayramlaşma düzenlendi. 

B
ayramlaşmaya, Vakfıkebir 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan, Belediye Başkanı 

Muhammet Balta, Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi Sosyal 
Hizmetler Daire Başkanı Muharrem 
Çimşit, İlçe Jandarma Komutanı J. 
Ütğm. Mert Oğuztarhan, İlçe 
Emniyet Müdür Vekili Merthan 
Çelikdağ, MHP İlçe Başkanı Orhan 
Burhan Baltürk, Yeniden Refah 
Partisi İlçe Başkanı Sadettin Çiçek, 
Belediye meclisi üyesi Enver 
İskenderoğlu, bazı daire amirleri, 
bazı muhtarlar, gazeteciler ve 
vatandaşlar katıldılar.

BAKAN URALOÐLU, VAKFIKEBÝR'DE COÞKUYLA KARÞILANDI
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, bayramda Vakfıkebir ilçesini ziyareti sırasında coşkulu bir kalabalık tarafından karşılandı. 

akfıkebir İlçemize gelen 

VUlaştırma ve Altyapı 
Bakanımız Sayın Abdulkadir 

Uraloğlu'nu Vakfıkebir Belediye 
Başkanımız Muhammet Balta, AK 
Parti Vakfıkebir İlçe Başkanı Ahmet 
Uzun ve coşkulu bir kalabalık 
karşıladı. Bakan Uraloğlu; 
Vakfıkebir'de hemşehrileriyle 
bayramlaşarak bir süre sohbet etti.

BAÞKAN KAMÝLOÐLU
EBEDÝYEDE UÐURLANDI
Vakfıkebir İlçesi AK Parti Kadın Kolları Başkanı Asiye Kamiloğlu
yakalandığı amansız hastalığa yenik düşerek vefat etti. Kamiloğlu
son yolculuğuna sevenlerinin göz yaşları arasında uğurlandı. 

akfıkebir İlçesi AK Parti 

VKadın Kolları Başkanı 
olan ve ayrıca Vakfıkebir 

Devlet Hastanesi 
personellerinden Suat 
Kamiloğlu'nun da eşi olan 
emekli hemşire Asiye 
Kamiloğlu bir süreden beri 
hastalığı ile mücadele 
ediyordu. Yapılan tüm 
tedavilere cevap vermeyen 
Başkan Kamiloğlu sevenlerini 

ve ilçeyi yasa boğdu. 
Vakfıkebir Merkez Yeni camide 
24 Haziran 2023 günü ikindi 
namazına müteakiben kılınan 
cenaze namazının ardından 
Vakfıkebir ilçesi Aydoğdu 
Mahallesindeki aile 
kabristanlığında toprağa verildi. 
Kabri nur, mekanı cennet 
olsun. Cenaze merasimine 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, 

Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkan Vekili Atilla Ataman, 
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, Çarşıbaşı 
Belediye Başkanı Mümin 
Nuhoğlu, AK Parti Trabzon İl 
Başkanı Sezgin Mumcu, AK 
Parti Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Ahmet Uzun, STK temsilcileri, 
siyasi partilerin temsilcileri, 
muhtarlar, esnaflar ve çok 
sayıda seveni katıldı. 

HAYATA GEÇÝRÝLEN
HER ÝKÝ PROJEDE
MEMNUNÝYET VERÝCÝDÝR
Peyzaj Mimarları Odası Trabzon Başkanı Ahmet İhsan Hacıfettahoğlu,
“Ganita- Faroz projesi ve Boztepe Seyir Terası projesinin hayata
geçmesinden memnuniyet duymaktayız. Fakat eksikliklerin olduğunu
da söylemek zorundayız diyerek önemli açıklamada bulundu.”

MMOB Peyzaj 

TMimarları Odası 
Trabzon Şube 

Başkanı Ahmet İhsan 
Hacıfettahoğlu yaptığı 
değerlendirmede şu 
ifadelere yer verdi. 
Başkan Ahmet İhsan 
Hacıfettahoğlu, “Seçim 
sürecinde iktidara veya 
muhalefete avantaj 
veya dezavantaj 
sağlamamak, meslek 
odalarının siyasete 
karışmaması ilkesine 
ne kadar önem 
verdiğimizi göstermek 
amaçlarıyla 
bölgemizde 
mesleğimizle alakalı 
konularda sessizliğimizi 
korumuş, sorunlara ise 
sırt çevrilmemiş, direk 
muhatapları ile 
görüşerek çözülmesi 
yöntemine gidilmiştir 
dedi.”

> Ahmet KAMBUROĞLU 3'de

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de



ayramlaşmaya, 

BVakfıkebir Kaymakamı 
Dr. Hacı Arslan Uzan, 

Belediye Başkanı Muhammet 
Balta, Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi Sosyal Hizmetler 
Daire Başkanı Muharrem 
Çimşit, İlçe Jandarma Komutanı 
J. Ütğm. Mert Oğuztarhan, İlçe 
Emniyet Müdür Vekili Merthan 
Çelikdağ, MHP İlçe Başkanı 
Orhan Burhan Baltürk, Yeniden 
Refah Partisi İlçe Başkanı 
Sadettin Çiçek, Belediye meclisi 
üyesi Enver İskenderoğlu, bazı 
daire amirleri, bazı muhtarlar, 
gazeteciler ve vatandaşlar 
katıldılar.
“BAYRAMLAR; TOPLUM 

ARASINDA BİRLİK, 
BERABERLİK VE KAYNAŞMA 
VESİLESİDİR!”
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, Bayramların 
barışın ve kardeşliğin sembolü 
olduğunu belirtilen 
konuşmasında şu ifadeler yer 
verdi: Manevi dünyamızda ayrı 
bir yeri olan Kurban Bayramı'nı 
bu yıl da hep beraber 
kutlayacak olmanın 
mutluluğunu yaşıyoruz. 
“Bayramlar insanlar arasındaki 
karşılıklı sevgi ve saygının 
perçinlendiği, insanların 
birbirleriyle olan dargınlıklarını 
unuttukları, barıştıkları, 
kardeşçe kucaklaştığı günlerdir. 

Dini bir ibadet olarak kurban ise 
'Allah'a yakın olmak için takdim 
edilen şey' anlamında kullanılır. 
Bu anlamda kestiğimiz 
kurbanlar bizi Allah'a daha 
yakın kılmaya vesile olurlar. 
Kurban Bayramı, 
Müslümanların hem kendi 
aralarında hem de toplumun 
bütün fertleri arasında 
kaynaşma vesilesidir. Bu 
bayramda fakirler gözetilir, 
ihtiyaçları giderilir. Milli ve dini 
bayramlarımızı birer fırsat 
olarak görerek, bayramların 
arttırdığı hoşgörü, yardımlaşma 
ve dayanışma duygularından 
yararlanarak bu kutlu günlerde 
birlik ve beraberliğimizi 

perçinlemeli, barış ve sevgi dolu 
günler geçirmek için elimizden 
geleni yapmalıyız. Çünkü böyle 
güzel günlerde temelleri atılan 
ya da kuvvetlendirilen birlik 
bağları kolay kolay bozulmaz. 
Bu vesile ile; Kurban 
Bayramının Milletimize ve İslâm 
Alemine hayırlar getirmesini 
Yüce Rabbimden niyaz eder, 
Sevdikleriyle bayram geçirmek 
isteyen, bu sebeple 
memleketlerine doğru yola 
çıkan vatandaşlarımıza trafikte 
kolaylıklar diliyor kazasız 
belasız bir bayram geçirmelerini 
temenni ediyor, başta şehit 
ailelerimiz ve gazilerimiz olmak 
üzere tüm İslam aleminin ve 

Vakfıkebirli hemşehrilerimin 
Kurban Bayramı'nı kutluyor, 
esenlikler diliyorum dedi.”
“KURBAN BAYRAMINA 
KAVUŞMANIN MUTLULUK VE 
HEYECANINI YAŞIYORUZ”
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan ise yaptığı 
konuşmada; Bizi asırlardır 
birbirimize bağlayan, birbirimize 
kardeş kılan, yardımlaşma ve 
dayanışma ruhunu en üst 
seviyede yaşatan 
bayramlarımızdan Kurban 
Bayramına bir kez daha 
kavuşmanın mutluluk ve 
heyecanını yaşamaktayız. 
Unutulmamalıdır ki bizler çok 
önemli bir coğrafyada yaşayan 

ve geçmişinden gururla 
bahsedilen köklü bir medeniyet 
anlayışına sahip bir milletiz. Bu 
itibarla geçmişimizin bu büyük 
potansiyelini yarınlara taşıma 
adına önemli misyonu bir araya 
getiren bayramların huzur ve 
coşku içerisinde geçmesi 
yegâne temennimizdir. Bu 
vesileyle, Kurban Bayramının 
ülkemize, milletimize, İslam 
alemine ve tüm insanlığa huzur, 
barış ve kardeşlik getirmesini 
diliyor, başta şehit ailelerimiz ve 
gazilerimiz olmak üzere tüm 
İslam aleminin ve Vakfıkebirli 
hemşehrilerimin Kurban 
Bayramı'nı kutluyor, esenlikler 
diliyorum dedi.
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Vakfıkebir İlçemizde Kurban Bayramı dolayısıyla Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Uygulama Otelinde bayramlaşma düzenlendi. 

YAYLA GÖÇLERİ RENKLİ GÖRÜNTÜLER OLUŞTURUYOR
Doğu Karadeniz'de, yeşile bürünen yaylalara göçler okulların kapanmasının ardından devam
ediyor. Ailelerin, küçük ve büyükbaş hayvanları ile yaylara göçü, renkli görüntüler oluşturuyor.

oğu Karadeniz Bölgesi'nde, asırlardır 

Dyaşatılan yaylacılık geleneği sürüyor. 
Bu yıl da vatandaşlar okulların 

kapanmasının ardından köylerinden küçük 
ve büyükbaş hayvanları ile birlikte yaylalara 
göç etmeye başladı. Hayvanlarıyla yaylalara 
göç edenler, yılın 4 ya da 5 ayını buralarda 
geçiriyor.
Özellikle hayvanlarını otlatmak amacıyla 
yaylalara çıkanlar, buralarda kaldıkları süre 
içerisinde hem kış aylarında tüketecekleri 
süt ürünlerini elde ediyor hem de 
hayvanlarının tüketeceği otları biçiyor. 
Yaylada, ineklerin sütünden tereyağı ve 
peynir çeşitleri hazırlayanların kimi ürününü 
satarak, geçimine katkı sağlarken kimi de 
ailesinin kış mevsimindeki yiyeceğini elde 
ediyor.
Trabzon'un doğal güzelliklerini barındıran 
yaylalara göçler devam ederken yaylacılar 
renkli görüntüler oluşturmaya devam ediyor. 
Yaylacılar, hayvanlarıyla saatlerce yolculuk 
yapıyor. Yol boyunca subaşlarında mola 
vererek hayvanlarının ihtiyaçlarını gideren 
yaylacılar, uzun süren yolculuğun ardından 
yaylalara ulaşıyor.



Büyükliman
Postası 3 HABER

BAKAN URALOĞLU, VAKFIKEBİR'DE COŞKUYLA KARŞILANDI
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, bayramda Vakfıkebir ilçesini ziyareti sırasında coşkulu bir kalabalık tarafından karşılandı. 
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akfıkebir İlçemize gelen 

VUlaştırma ve Altyapı 
Bakanımız Sayın 

Abdulkadir Uraloğlu'nu 
Vakfıkebir Belediye Başkanımız 
Muhammet Balta, AK Parti 
Vakfıkebir İlçe Başkanı Ahmet 
Uzun ve coşkulu bir kalabalık 
karşıladı. Bakan Uraloğlu; 
Vakfıkebir'de hemşehrileriyle 
bayramlaşarak bir süre sohbet 
etti.
Ulaştırma ve Altyapı Bakanımız 
Sayın Abdulkadir Uraloğlu 
Vakfıkebir ilçesindeki 
bayramlaşma töreninde yaptığı 

konuşmada; “Bu karşılamadan 
büyük bir memnuniyet 
duyduğunu ifade eden Bakan 
Uraloğlu, "Cumhurbaşkanımız 
2023 yılı Türkiye Yüzyılı olacak 
dedi ve bizde bu inançla yola 
çıktık. Trabzon gerek 14 Mayıs 
gerekse 28 Mayıs'ta 
milletvekillerimizi meclise 
yolladı. Bu desteğe 
müteşekkiriz. Biz de bu 
desteğin karşılığını ve 
beklentisini bütün siyaset ve 
belediye kurumlarımızla, en 
batısından en doğusuna kadar 
üzerimize düşen bu görevi 

hakkıyla yerine getirmeye 
çalışacağız. Sizin desteğiniz ve 
sizlerin talep kar olması bizim 
için kıymetli olacaktır. Biz bunu 
hep yaşadık, bundan sonra da 
gereğini yapacağız. Güzel ve 
uyumlu bir ekibimiz var. 
Cumhurbaşkanımızın Trabzon'a 
verdiği kıymet var. Biz de bu 
kıymetin karşılığını inşallah 
hizmet olarak vermiş olacağız" 
diye konuştu. 
“VAKFIKEBİR YAPILAN 
SEÇİMLERDE ÜZERİNE 
DÜŞEN GÖREVİ EN GÜZEL 
YERİNE GETİRDİ”

Bakan Uraloğlu, daha sonra AK 
Parti Vakfıkebir İlçe 
Başkanlığı'nda vatandaşlarla bir 
araya geldi. Burada partililere 
seslenen Bakan Uraloğlu, 
"Önümüzde bir seçim var. 
Vakfıkebir yapılan seçimlerde 
üzerine düşen görevi en güzel 
şekilde Cumhurbaşkanımıza 
verdiği destek ile gösterdi. 
Önceki seçimlerden kesinlikle 
daha yüksek bir oy alma ilgili 
hep beraber gayret edeceğiz" 
ifadelerini kullandı. Yoğun ilginin 
olduğu bayramlaşma töreninde 
Bakan Uraloğlu, çok güzel 

ekiplerinin olduğunu belirterek 
"Trabzon'umuza hem de 
ülkemize güzel hizmetler 
yapmaya devam edeceğiz" 
dedi.
“İKİ BAYRAMI BİRLİKTE 
YAŞADIK”
İki bayramı birlikte yaşadıklarını 
kaydeden Bakan Uraloğlu, 
"Yağmurlu ve bereketli bir gün. 
Bugün iki bayramı birlikte 
yaşadık. Hem Cuma günü hem 
de Kurban Bayramının üçüncü 
günü. Herkese iyi bayramlar 
diliyorum. Güzel bir ekibimiz var 
eksiğimiz yok. İnşallah hem 

Vakfıkebir'imize hem 
Trabzon'umuza hem de 
ülkemize güzel hizmetler 
yapmaya devam edeceğiz. 
Cumhurbaşkanımızın riyaseti ile 
biz de bu dönemde ulaştırma ve 
altyapı bakanlığı görevini 
üstlendik. İnşallah sizlerin 
destekleri, duaları ile beraber 
Vakfıkebirli hemşerilerimizin 
destekleri ile Trabzon olarak, 
Karadeniz olarak çok daha 
güçlü olacağız. Bu vesile ile 
bütün vatandaşlarımızın 
bayramını kutluyorum sizleri 
Allah'a emanet ediyorum" dedi.

HAYATA GEÇİRİLEN HER İKİ PROJEDE MEMNUNİYET VERİCİDİR
Peyzaj Mimarları Odası Trabzon Başkanı Ahmet İhsan Hacıfettahoğlu, “Ganita- Faroz projesi ve Boztepe Seyir Terası projesinin hayata
geçmesinden memnuniyet duymaktayız. Fakat eksikliklerin olduğunu da söylemek zorundayız diyerek önemli açıklamada bulundu.”

T
MMOB Peyzaj Mimarları 
Odası Trabzon Şube 
Başkanı Ahmet İhsan 

Hacıfettahoğlu yaptığı 
değerlendirmede şu ifadelere 
yer verdi. Başkan Ahmet İhsan 
Hacıfettahoğlu, “Seçim 
sürecinde iktidara veya 
muhalefete avantaj veya 
dezavantaj sağlamamak, 
meslek odalarının siyasete 
karışmaması ilkesine ne kadar 
önem verdiğimizi göstermek 
amaçlarıyla bölgemizde 
mesleğimizle alakalı konularda 
sessizliğimizi korumuş, 
sorunlara ise sırt çevrilmemiş, 
direk muhatapları ile görüşerek 
çözülmesi yöntemine gidilmiştir 
dedi.” 
“İKİ ÖNEMLİ PROJE İÇİN BİR 
ŞEYLER SÖYLEMEK 
İHTİYACI DUYDUK”
Başkan Ahmet İhsan 
Hacıfettahoğlu, “Seçim 
sürecinin tamamlanması 
sonrasında ilimize kazandırılan 
iki önemli proje için bir şeyler 
söylemek ihtiyacı odamız 
yönetiminde oluşmuştur. 
Yıllardır dile getirdiğimiz ilimiz 
bilindiğini aksine kent 
merkezleri ölçeğinde yeşil 
fakiridir söylemi,  insanların 
doğa ile buluşacağı noktaların 
azlığı, sahil dolgularının yanlış 
olduğu ancak dolduruldu ise en 
azından yeşil alanları artırmak 
amaçlı kullanılması gerektiği, 
deniz kenti olan ilimizin 
denizden uzaklaştığı gibi 

eleştirilerimiz yerel ve ulusal 
medyada yer almıştı. Bu 
eleştirimizin çözümüne katkı 
koymaya yönelik iki önemli 
projenin Ganita- Faroz projesi 
ve Boztepe Seyir Terası 
projesinin hayata geçmesinden 
memnuniyet duymaktayız dedi.”
“PROJELERDE 
EKSİKLİKLER VAR”
Başkan Ahmet İhsan 
Hacıfettahoğlu, “Ganita Sahil 
Projesi için, özellikle projenin 
kıyı terasında belirgin şekilde 
görülebilecek olan yeşil 
dokunun oluşturduğu doğallık 
kent silüetine olumlu 
yansımaktadır. Bu dokunun 
merkezi bir bölgede oluşu 
kararın doğruluğunu 
desteklemektedir. Bahse konu 
alanların tamamlanır 
tamamlanmaz çok yoğun 
ziyaretçi akınına uğraması da 
yeşil alan eksikliği ve ihtiyacı 
konularındaki söylemlerimizde 
ne kadar haklı olduğumuzu 
göstermektedir.  Her iki projenin 
de hayata geçmesinden 
memnuniyetinizi belirterek 
Başta Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu ve ekibi, Ortahisar 
Belediye Başkanı Ahmet Metin 
genç ve ekibi olmak üzere 
projelerde emeği geçen 
herkese teşekkür ederiz. Bu 
projelerin sayısının artmasını 
temenni ederiz. Ayrıca bahse 
konu projelerin projelendirme 
ve uygulamalarında yer alan 

meslektaşlarımızla da gurur 
duymaktayız.  Ancak nazar 
boncuğu niyetine, yinede 
küçükte olsa önerilerimizi 
belirtmeden edemeyeceğiz 
dedi.”
“GANİTA FAROZ PROJESİ”
1-Meydan Ganita bağlantısı 
çok işlevsel ve kullanıcı 
sayısının artmasında etkili 
olmuş, sahilde yapılan otopark 
yeterli büyüklükte ve doğru 
planlanmıştır. Ancak araçları ile 
batıdan gelen kullanıcıların çok 
uzun bir mesafeden dönüş 
yapmaları gerekmektedir. 
Ganita Faroz projesine sınır 
olan karayolunun güney 
tarafında uygun bir yere 
otopark oluşturup uygun bir 
yaya geçişi ile bu kullanıcıların 
sorunlarına da çözüm 
bulunmasının iyi olacağı 
kanaatindeyiz.
2- projenin denize bakış 
cephesine güvenlik amacıyla 
yerleştirilen beyaz korkulukların 
aralıklarının çok sık olması 
sebebiyle görüşü engellediği 
daha geniş aralıklı ve ince 
kesitli bir malzemenin daha 
kullanışlı olacağı kanaatimizdir.
3- Faroz bölümüne karayoluna 
çok yakın olarak yerleştirilen 
oyun parklarında yerleşim 
hatası olduğu ve güvenlik 
sorunu oluşturabileceği 
kanaatimizdir. Kaldırılması veya 
güvenlik önlemlerinin artırılması 
gerekmektedir.
4- proje alanının beklenenden 

fazla kullanıcıya hizmet 
vereceği kesin olduğundan 
servis mekanlarında ki personel 
sayısının artırılması gerektiğini 
düşünüyoruz.
“BOZTEPE SEYİR TERASI 
PROJESİ”
1-Seyir terasının seçilen 
noktası kentin bakı noktası 
olduğundan konumu olarak 
doğru seçilmiştir. Ancak 
araçların otopark sorunu 
trafikte aksamalara neden 
olmuş,  dolmuş sayısındaki 
yetersizlik ise dolmuş sırasında 
uzun kuyruklar oluşmasına 
sebebiyet vermiştir. 

Projelendirme aşamasının 
sonrasında otopark 
eklenmesinin ve dolmuş 
sayısının artırılması seyir zevki 
olan bu mekânsal yürüyüş 
platformunun daha fazla 
kullanıcıyı çekmesine olanak 
sağlayacağı kanaatindeyiz.
 2- projenin kullanımdan 
kaynaklı zemin ahşapların 
mevsimsel soğuk ve sıcaklıktan 
kaynaklı çatlamalarının artması 
ve bakım maliyetinin oluşumu 
sebebiyle sürdürebilirliğinin 
aksamaması için bakım 
planlamalarının yapılması 
önem arz etmektedir.

3-platformun görüntü olarak 
bitkilerin arasında oluşu ve 
topografyayla kotlanmanın 
oluşumu güzel olsa da 
çevresinde bulunan bitkilerin 
mevsimsel olarak yapraklarını 
dökmesi sonrasında  
platformun ayaklarının ön plana 
çıkmasını engellemek için 
doğal peyzaja ilave her dem 
yeşil bitkilerle destekleme 
yapılabilir. 
4- bölgemizde iklimin sürekli 
yağışlı olmasından dolayı 
yağmurlu havalarda da yağmur 
seyir zevkini yaşatmak adına 
çalışmalar yapılabilir.
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TRABZON'UN VE TONYA'NIN REKORUNU KIRACAĞIZ
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, 31 Mart 2024'te yapılacak seçimlerde Trabzon'un ve
Tonya'nın rekorunu kıracaklarını ve Cumhurbaşkanına bunu göstererek gurur duyacaklarını belirtti.

laştırma ve Altyapı 

UBakanı Abdulkadir 
Uraloğlu, 31 Mart 

2024'te yapılacak seçimlere 
ilişkin, "Mahalli seçimlerde 
Tonya'nın rekorunu, 
Trabzon'un rekorunu 
kıracağız. Biz 
Cumhurbaşkanımıza, 'Trabzon 
bunu yaptı' diyeceğiz." dedi.
“TRABZON'UN VE 

TONYA'NIN REKORUNU 
KIRACAĞIZ”
AK Parti İlçe Başkanlığı'nda 
düzenlenen bayramlaşma 
programına katılan Bakan 
Uraloğlu, ilçede bulunmaktan 
dolayı memnuniyet duyduğunu 
söyledi. Uraloğlu, ilçenin 
ihtiyaçlarının neler olduğunu 
genel anlamda bildiklerini, 
bunların yapılması noktasında 

belirli bir planlama ile gayret 
göstereceklerini belirtti. 
Allah'ın hiçbir gayreti 
karşılıksız bırakmadığını dile 
getiren Uraloğlu, "Onun 
örneklerinden bir tanesi benim 
acizane. Rabbime 
şükrediyorum." diye konuştu.
“TRABZON'A HİZMET 
ETMEKTEN GURUR 
DUYUYORUZ”

Uraloğlu, Trabzon'da da güçlü 
bir ekipleri olduğunun altını 
çizerek, şu değerlendirmede 
bulundu: "Yapılacak yerel 
seçimlerde başarı çıtasını son 
seçimlerden daha yukarıya 
koyduk. Bu anlamda mahalli 
seçimlerde Tonya'nın 
rekorunu, Trabzon'un rekorunu 
kıracağız. Biz 
Cumhurbaşkanımıza, 'Trabzon 

bunu yaptı' diyeceğiz. 
Göğsümüzü gere gere bunun 
reklamını yapacağız. Hep 
beraber gayret edeceğiz. 
Sorunlarımızı ve ihtiyaçlarımızı 
biliyoruz. Başlamış olan 
projelerimizi yakından takip 
edeceğiz. El birliğiyle beraber 
bize söylenen, dile getirilen 
konuları mutlaka yakından 
takip edeceğiz. Gücümüz 

neye yetiyorsa o noktada 
olacağız. Biz Tonya'nın evladı 
olmaktan, Tonya'ya Trabzon'a 
hizmet etmekten gurur 
duyuyoruz."
Programa Tonya Belediye 
Başkanı Osman Beşel, AK 
Parti Trabzon İl Başkanı 
Sezgin Mumcu, AK Parti 
Tonya İlçe Başkanı Cafer 
Köroğlu ve partililer katıldı.

akfıkebir İlçemizin 

Vsevilen, sayılan değerli 
esnaflarından olan ve 

renkli kişiliği ile tanınan Cemal 
Arslan ve Melek Arslan'ın oğlu 
Furkan hayatını Hatice Özaydın 
ve Mehmet Kılıçaslan'ın kızları 

Eda ile birleştirdi. Vakfıkebir 
Belediye Başkanı Muhammet 
Balta'nın nikahlarını kıydığı 
genç çiftlerin Altın Köşk Düğün 
Salonundaki düğün törenlerine 
eş, dost, akraba ve 
arkadaşlarının yanı sıra çok 

sayıda davetli katılarak Eda ile 
Furkan'ın mutluluklarına şahit 
oldular. Bizlerde genç çiftlerin 
evlilikle noktaladıkları bu mutlu 
beraberliklerinin kendilerine ve 
ailelerine sağlık, mutluluk ve 
başarı getirmesini diliyoruz. 

EDA İLE FURKAN
DÜNYA EVİNE GİRDİLER

04.07.2023

akfıkebir ilçemizin sevilen, 

Vsayılan renkli 
simalarından olan ve 

Cumhuriyet Mahallesi 
Muhtarlığını başarılı bir şekilde 
sürdüren Abdulvahit Aksoy ve 
Emine Aksoy'un kızları Merve ile 
Vakfıkebir İlçesi Güneysu 
Mahallesi eşraflarından olan ve 

uzun yıllar Vakfıkebir 
postanesinde hizmet veren 
herkesin sevip, saydığı Osman 
Aksoy ve Nuran Aksoy'un oğlu 
Alican dünya evine girdiler. 
Beşikdüzü Aşiyan Düğün 
Salonunda yapılan düğün 
töreninde genç çiftlerin 
nikahlarını Vakfıkebir Belediye 

Başkanı Muhammet Balta kıydı. 
Düğün törenine katılan davetliler 
genç çiftlere mutluluklar dilerken 
Merve ile Alican'ın mutluluklarına 
şahitlik yaptılar. Bizlerde genç 
çiftlere evlilikle noktaladıkları bu 
mutlu beraberliklerinin sağlık, 
mutluluk ve başarı getirmesini 
diliyoruz.   

MERVE İLE ALİCAN'IN
EN MUTLU GÜNÜ

SENA NUR İLE ANIL ÖMER BİR ÖMÜR BERABERLİĞE EVET DEDİLER
akfıkebir İlçesi Kirazlık 

VMahallesi eşraflarından 
olan ve İlçe Gençlik 

Spor Müdürlüğü görevini 
başarılı bir şekilde sürdüren, 
özellikle gençlere yönelik 
yaptığı başarılı projeler ile 
dikkatleri üzerine çeken, 
herkes tarafından sevilen, 
sayılan ilçenin değerli 
müdürleri arasında yerini alan 
Yunus Ali Civil ve Hülya Civil'in 
kızları Sena Nur ile Vakfıkebir 

İlçesi Hacıköy Mahallesi 
eşraflarından olan İnşaat 
Mühendisi Hasan Tahsin 
Çobanoğlu ve Esma 
Çobanoğlu'nun oğulları Anıl 
Ömer bir ömür beraberliğe evet 
dediler. Beşikdüzü Aşiyan 
Düğün Salonunda Vakfıkebir 
Belediye Başkanı Muhammet 
Balta tarafından nikahları 
kıyılan genç çiftlere bizlerde bir 
ömür boyu mutluluklar 
diliyoruz. 
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AKÇAABAT'TA 4.AÇIK HAVA TİYATRO GÜNLERİ
'RADYO-YU HUMAYUN'LA BAŞLADI
Akçaabat Belediyesince organize edilen 4. Açık Hava Tiyatro Günleri, Ordu Büyükşehir Belediyesi Karadeniz Tiyatrosu 'Radyo-yuHumayun' adlı tiyatro oyunu ile başladı. 

kçaabat Festival 

Aalanında bu yıl 4.'sü 
düzenlenen Açık Hava 

Tiyatro Günlerine; Akçaabat 
Belediye Başkanı Osman Nuri 
Ekim, Belediye Meclis Üyeleri, 
Sivil Toplum Kuruluşlarının 
Başkanları ve çok sayıda 
Akçaabatlı tiyatro sever katıldı. 
Özlem Yılmaz'ın kaleme aldığı 
ve A. Emrah Özdilek'in 
yönetmenliğini güçlü bir oyuncu 
kadrosuna sahip olan Radyo-
yuHumayun adlı tiyatro 
oyununda; 1. Dünya 
Savaşı'nda İstanbul'da 

babalarından kalma konakta 
mütevazi bir hayat süren Hayri 
ve Hayrunnisa'nın başından 
geçen olaylar hem müzikalle 
hem de güldürü öğeleriyle 
harmanlanarak anlatıldı. Ordu 
Büyükşehir Belediyesi 
Karadeniz Tiyatrosu tarafından 
sahnelenen Radyo-
yuHumayun adlı tiyatro 
oyununun konusu ise şöyle; 
Hayrunnisa'nın kardeşi olan 
Hayri, karıştığı bir kavga 
sonucu devletteki görevinden 
atılır. Kız kardeşi Hayrunnisa ile 
sürekli bir çatışma içinde olan 

Hayri bu yaşananlar üzerine 
olmadık laflar işitir. Hayrunnisa 
olanları, kendisine tambur 
dersleri veren hocası Mehmet 
'e anlatır. Mehmet de kardeşi 
Kenan'ın bir icat üzerine 
çalıştığını ve bu icat çalışırsa 
her şeyi kotarabileceklerini 
söyler. Ancak icadın hayata 
geçirilmesi için paraya ihtiyaç 
vardır. Çaresiz kalan Mehmet, 
Kenan ve Hayri tefeci 
Moşe'den borç para alır. Lakin 
para ellerine daha yeni 
geçmişken hırsıza kaptırırlar. 
Böylece çözümü pek 

beklendiği gibi olmayan ama 
sonu istediğimiz gibi mutlu 
biten bir maceraya girişirler. 
Tiyatro oyunun sonunda duygu 
ve düşüncelerini dile getiren 
Akçaabat Belediye Başkanı 
Osman Nuri Ekim, Akçaabat'ta 
kültür ve sanat faaliyetlerine hiç 
durmadan devam ettiklerini 
belirterek “Yaz mevsiminin 
günlerini de gecelerini de daha 
renkli daha eğlenceli hale 
getirecek etkinlikler yapmaya 
devam ediyoruz. Açık Hava 
Tiyatro Günleri'nin bu yıl 
4.'sünü düzenliyoruz. Altı 

akşam boyunca altı farklı oyun 
tiyatro severlerle buluşacak. 4. 
Açık Hava Tiyatro Günleri, 
Ordu Büyükşehir Belediyesi 
Karadeniz Tiyatrosu ekibinin 
sahnelediği Radyo-yuHumayun 
adlı tiyatro oyunu ile başladı. 
Profesyonel bir ekiple sahnede 
muhteşem performans 
sergileyen ve bizlere eğlence 
dolu anlar yaşatan tiyatro 
oyuncularına, yönetmene, 
emeği geçenlere ve bizleri 
yalnız bırakmayan tüm tiyatro 
severlerimize teşekkür 
ediyorum. 4.'sünü 

düzenlediğimiz Açık Hava 
Tiyatro Günlerimiz 7 Temmuz 
2023'e kadar devam edecek.  
Her akşam farklı oyunlar 
oynanacak ve farklı tiyatro 
ekipleri sahne alacak. Biz,  yaz 
mevsimine dolu dolu 
etkinliklerle hazırlandık. Büyük 
küçük tüm hemşehrilerimizi 
etkinliklerimize davet 
ediyorum.” Dedi.
Akçaabat Belediye Başkanı 
Osman Nuri Ekim, konuşmanın 
ardından Ordu Büyükşehir 
Belediyesi Karadeniz Tiyatrosu 
ekibine plaket takdim etti.

BEŞİKDÜZÜ FATİH MTAL'DE
MEZUNİYET TÖRENİ
Beşikdüzü Fatih Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi'nde 2022-2023 eğitim-öğretim yılı sonunda
okul bahçesinde düzenlenen 9. mezuniyet töreni ile 30 öğrenciye diplomaları verildi.

S
aygı duruşu ve İstiklal 
Marşı'nın okunmasıyla 
başlayan programda 

açılış konuşmasını yapan Okul 
Müdürü Selamettin Atik, “Bir 
eğitim-öğretim yılının daha 
sonuna geldik. Zaman su 
misali akıp gidiyor, dün 
başlamıştık bu gün sonuna 
geldik. Bu zaman zarfında 
bütün çalışmalarımızın 

karşılığını alma vaktidir.
“OKUL MÜDÜRÜ ATİK”
Okulumuz; Bilişim, Muhasebe, 
Çocuk Gelişimi, Yiyecek-İçecek 
Hizmetleri ve Güzellik Saç 
Bakım Hizmetleri alanlarında 
eğitim-öğretim vermekte, 
Öğrencilerimizi bu alanlarda 
hayata hazırlamaktadır. Sevgili 
öğrenciler; her insanın bir 
değer, her öğrencinin özel 
olduğu inancı içinde 
yeteneklerinizi ortaya çıkarıp, 
geliştirmeye gayret ettik. 
Çünkü bireylerin gizli kalan 
yetenekleri toplum için ziyan ve 
israftır. Esas olan, bireyin 
kabiliyetine göre yön verip, 
üretkenliğini sağlamaktır. Bu 
inançla eğer, hayatınıza bir 
pencere açıp, temelinize birkaç 
damla su, ufkunuza bir tutam 
ışık olduysak, ne mutlu bize. 
Sınıflarla son kez burada 
toplanıp onları yeterli bilgi ve 

birikimle yepyeni bir yaşama 
uğurlamanın mutluluğu ve 
onlardan ayrılmanın hüznünü 
beraber yaşıyoruz. Her son bir 
başka başlangıçtır.  Bundan 
sonra yeni başlangıçlara 
başlama zamanıdır. Mezun 
öğrencilerimizi kendi işyerini 
açmış ve başarılı birer iş 
adamı olarak görmek istiyoruz” 
dedi.
Öğretmenler adına S.Pehlivan 
Uslu ve öğrenciler adına 12-A 
sınıfı öğrencisi Serhat Faiz 
birer konuşma yaptılar. Cici 
Kızlar adlı oyunun ardından 
Gençlik Başımda Duman adlı 
şarkının söylenmesinden sonra 
diploma törenine geçildi. 
Hatıran Yeter adlı şarkının 
ardından da kep atma, konfeti 
atma, pasta kesimi, dilek 
balonu uçurma etkinlikleri 
yapıldı. Tören, müzik eşliğinde 
eğlence ile sona erdi.

eşikdüzü Ayyıldızspor 

BKulübü Başkanı Köksal 
Kocaman  açıklamada, 

“Yapılan yarışmalarda 
Beşikdüzü Ayyıldız Spor 
Kulübü'müz hakettiği Trabzon 
birinciliğini elde etti. İki yıldır 
katıldığımız yarışmalarda 

geçen yılda birinci olduk. 
Gaziantep'te yapılan Türkiye 
Şampiyonasında ise Türkiye 
4.cüsü olmuştuk.
Bu yıl hedefimiz Türkiye 
birincisi olup Trabzon ilimizi 
gururlandırmak olacak. Başta 
Ali Kemal Aktaş ve Duygu 

Kocaman Hocalarıma emekleri 
için teşekkür ederim. Milli 
Eğitim Müdürümüz Emrah 
Demiral ve Halk Eğitimi 
Merkezi Müdürüm Yücel 
Oktay'a teşekkür ederiz.  
Başarılara devam inşallah” 
dedi.

HEDEFİMİZ TÜRKİYE BİRİNCİLİĞİ
Trabzon Kulüpler Arası Halkoyunları Yarışması yapıldı. Trabzon
Beşirli Spor Salonu'nda yapılan yarışmalara 19 takım katıldı.

04.07.2023



TGC'DE GAZETECÝLER BAYRAMLAÞTI

ÝTALYA, LÝTVANYA VE AVUSTURYA'LI ÖÐRENCÝLER ÜLKELERÝNE DÖNDÜ
İtalya, Litvanya ve Avusturya'lı öğrenciler Vakfıkebir ve Trabzon'a hayran kaldı. Erasmus + projesi kapsamında
Türkiye'ye gelen öğrenciler Vakfıkebir Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi ev sahipliğinde misafir edildi. 

talya, Litvanya ve 

İAvusturya'lı öğrenciler 
Erasmus + projesi 

kapsamında 3.hareketlilik 
için Türkiye ayağında 
Trabzon'un Vakfıkebir 
İlçesi Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi, ev 
sahipliğinde tamamlandı. 
Öğrenciler mutlu bir 
şekilde ülkelerine döndüler.
Vakfıkebir Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesi,  

2021-2-AT01-KA210-SCH-
000050174 numaralı 
“GAMIFIED COURSES 
AND HAPPY 
ATMOSPHERE AT 
SCHOOL”   (Eğitimde 
Oyunlaştırılmış Derslerle 
okulda mutlu öğrenme 
ortamı ) konulu Erasmus+ 
projesi kapsamında 
3.hareketlilik için ev 
sahipliği yaptı. (Denge 
Derneği, İtalya, Litvanya ve 

Avusturya ortaklarıyla) 
Program dahilinde 
öğrenciler farklı 
uygulamalar üzerinden 
kendi oyunlarını üreterek 
sunumlarını yaptılar. 
Derslerde kullanılabilecek 
faydalı oyun araçlarının 
sunumu yapıldı. Proje 
kapsamında yöremizin 
turistik yerleri gezilerek 
kültür turları yapıldı. Proje 
sonunda kurum müdürü 

Mehmet Kahveci 
tarafından tüm 
katılımcılara sertifikaları 
takdim edildi. Vakfıkebir 
İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Sayın Ahmet Altın veda 
yemeğinde proje ekibiyle, 
yöremizle ilgili duygu ve 
düşünceleri üzerine sohbet 
etti.  Tüm proje ekibine ve 
katılım sağlayan proje 
ortaklarına çalışmalarından 
ötürü tebrik ederim dedi.

Trabzon Gazeteciler Cemiyeti (TGC) Başkanlığı'nda, her yıl yapılan geleneksel bayramlaşma programı bu yıl Bayramın üçüncü gününde gerçekleşti.

GELENEKSEL KUR-AN TÝLAVETÝ YAPILDI!
Vakfıkebir İlçesi Körez Mahallesi'nde geleneksel hale getirilen toplu Kur-an tilaveti gerçekleştirildi.

akfıkebir İlçesi 

VKörez Mahallesi 
Muhtarı Hasan 

Ömür ve cami temsil 
heyetinin birlikteliğinde 
her yıl dini bayramlar 
öncesinde Arife Günleri 
geleneksel hale getirilen 
toplu Kur-an tilaveti bu 
yılda yapıldı.
Körez Mahallesi Muhtarı 
Hasan Ömür, her yıl 
geleneksel hale 
getirdiğimiz toplu Kur-an 
tilavetini bu yılda yaptık. 
Gelenlerden Allah Razı 
olsun, biliyorum ki 
gelemeyenlerinde 
gönülleri bizlerle bu 
kabristanlıklarda 
geçmişlerine dua 
ediyorlar. Amacımız 

mahallemiz halkının birlik 
ve beraberliğini sağlamak 
ve bunu da çok şükür 
katılımcılardan görüyoruz. 
Önceki gün kabristanlık 
temizliklerini yaptık. 
İnşallah mahalle 
yollarımızda fındık 
sonrası temizlik ve 
genişletme çalışmaları 
yaparak yolları kapatan 
fındık ve ağaç dallarını 
halkımızla beraber 
keseceğiz ve daha 
yaşanabilir bir mahalle 
görünümü sağlayacağız. 
Bu hususta halkımızın 
yardımlarını bekliyoruz 
dedi.
Kur-an tilaveti okunan 
Kur-an'i Kerim ve yapılan 
dualarla sona erdi.

rabzon Gazeteciler 

TCemiyeti Başkanı Ersen 
Küçük, bayramlaşma 

programında yaptığı 
konuşmada; "Bugün Trabzon 
Cemiyeti'nin bayramlaşma 
törenini yerine getiriyoruz. 
Trabzon'da sivil toplum 
kuruluşu olarak gün boyu 
süren bayramlaşma etkinliğini 
yapmanın mutluluğunu 
yaşıyoruz. Bu kutlamaları 
geleneksel hale getirdik. Bu 
anlamda bütün STK'lara da 
örnek olmak istiyoruz aslında. 
Trabzon Cemiyeti olarak 
bugünkü bu bayram törenimiz, 
hem birlik, beraberlik, hem 
kaynaşmayı sağlamak, hem 
arkadaşlarımla gazete ve 
gazetecilerin de sorunlarını 
konuşmak tabii ki önemli. Biz il 
geneli arkadaşlarımızla, 
merkezdeki arkadaşlarımız 
hepsiyle bir araya geliyoruz. 
“BÜYÜK TRABZON'U 
HEDEFLEMELİYİZ”
Cemiyet olarak da bu görevi 
hem yönetim kurulu olarak 
denetim, onur kurulu olarak 
bütün kurullarımızla birlikte 
yerine getiriyoruz. Bu tabii ki 
Trabzon olarak güçlü yerel 
basın olursa güçlü yerel 
yönetimler de olmalı. Trabzon 
da güçlü olmalı. Güçlü 
Trabzon olursa bizim de güçlü 

olmamız etken olur. Yani 
sadece basının güçlü olması 
yetmiyor. Trabzon'un da güçlü 
olması gerekir. Bu anlamda 
Trabzon basını yerel basın 
gazeteleriyle, televizyonlarıyla, 
radyolarıyla, haber 
ajanslarıyla, kurumsal internet 
siteleriyle bir arada olurken bu 
anlamda da hem yerel yatırım 
yönetimleri hem kamu 
kuruluşları, hem 
siyasetçilerimizle, hep birlikte 
çok güçlü hareket etmek 
durumundayız. Büyük 
Trabzon'u hedeflemeliyiz. 
Büyük Trabzon'u hedeflerken 
biz de Trabzon basını olarak 
da bu konuda üzerimize 
düşeni yapmaya her daim 
hazırız. Küçük düşünmeyelim, 
büyük düşünelim. Bu anlamda 
cumhuriyetin ilk illeri arasında 
yer alan Trabzon'un daha 
gelişmesi, büyümesi için 
Trabzon yerel basını üstüne 
düşeni bugün ve bundan 
sonra da yapmaya devam 
edecektir. Ben bugünkü 
bayrama katılan ve 
katılamayan tüm 
arkadaşlarımıza sizler adına 
teşekkür ediyorum. Cenabı 
Allah birliğimizi, dirliğimizi ve 
beraberliğimizi daim eylesin. 
Nice bayramlara diliyorum" 
dedi.


